

8D (CCAND)

# Discovery NEW GUANGDONG

NO SHOPPING TOUR



## HIGHLIGHTS

- ✦ **Shaoguan:** Yunmen Mountain
- ✦ **Qingyuan:** Yingxi Corridor of Stone Peaks
- ✦ **Kaiping:** Li Garden; Chikan Ancient Town
- ✦ **Shunde:** Qing Hui Garden, Shunfengshan Arch, Fengjian Water Town
- ✦ **Guangzhou:** View Huacheng Square, Guangzhou Asian Games Stadium, Haixin Bridge and Canton Tower



## MEALS

7 Breakfasts, 5 Lunches, 5 Dinners

- ✦ Upgrade to hotel buffet,
- ✦ Ruyuan Farmer Flavor;
- ✦ Yao Chicken;
- ✦ Tofu Feast, Diaolou Feast,
- ✦ Eel Rice; Private Kitchens;
- ✦ Roast Chicken



## ACCOMMODATION

- ✦ Local 5★ Hotel throughout

### DAY 1 Dinner

Singapore ✈️ Guangzhou

 Shaoguan

- Assemble at Singapore Changi International Airport for your flight to Guangzhou. Then proceed to Shaoguan.

- Stay at hot spring hotel tonight and enjoy the hot spring for free. (Note: Please bring own swimsuit.)

*(If arrive in Guangzhou in the morning, lunch will be provided. Then visit Huadu Yuanxuan Taoist Temple known as the "Little Temple of Heaven". Continue to Shaoguan.)*

### DAY 2 Breakfast/Lunch/Dinner

Shaoguan

- Walking along **Xijing Ancient Path**, visit Guanlan Academy.

- **Yunmen Mountain (include lift)**. It is full of trees and waterfalls with beautiful scenery. In the scenic area, you can cross the 168-meter-high, 316-meter-long **glass bridge**.

### DAY 3 Breakfast/Lunch/Dinner

Shaoguan  Qingyuan

- **Yongfen Ancient Bridge**.

- **Yingxi Corridor of Stone Peaks**, which is known for the bizarre peaks and rock formations of its karst landscape. Given the resemblance of the scenery to the better known one in Guangxi Province, it has been given the name, 'The Little Guilin in Yingxi'.

- Dongtian Cave Fairyland at your own expense.



### DAY 4 Breakfast/Lunch/Dinner

Qingyuan  Kaiping

- **Kaiping Diaolouin Zili Village**, a system of multi-storied defensive village which was listed as a UNESCO World Heritage Site.

- **Li Garden**, the filming location of Hong Kong drama, "Short End of the Stick". The garden is based on the Grand View Garden described in the classical Chinese story, "A Dream of Red Mansions".

- **Chikan Ancient Town**, the European Style Streets famous for its ancient architectures and the simplicity of local customs, especially those ancient buildings styled in both the Western and the Oriental.

### DAY 5 Breakfast/Lunch/Dinner

Kaiping  Shunde

- **Qing Hui Garden** is an ancient garden building originally built in the Ming Dynasty.

- **Shunfengshan Arch**, it is famous for its large scale, splendid outlook and beautiful figure.

- **Fengjian Water Town (include boat ride)**. It has the rich water resources and beautiful natural landscape.

### DAY 6 Breakfast/Lunch

Shunde  Guangzhou

- View Huacheng Square, Guangzhou Asian Games Stadium, Haixin Bridge and Canton Tower.

- **Beijing Road Pedestrian street**.

### DAY 7 Breakfast

Guangzhou

- Free and easy.

### DAY 8 Breakfast

Guangzhou ✈️ Singapore

- Free at own leisure. Transfer to airport for flight back to Singapore. We hope you have enjoyed your vacation with CTC Travel.

#### \*NOTES:

1. **Compulsory tour @ RMB500/ pax; RMB380/ CHD <1.2m**  
Yunmen Mountain 2way cable car; Dongtian Cave Fairyland (inclusive boat ride, Glass Observation Platform); Baomo Garden; one Cantonese Dessert
2. Actual sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. In the event of discrepancy between Chinese and English itineraries, refer to the former.
4. All hotel ratings are based on local standard.



8天 (CCAND)

粤北风情

+ 开平/顺德/  
广州游

全程无购物



### 行程亮点

- + 韶关: 云门山-体验316米超长玻璃桥
- + 清远: 英西峰林走廊; 洞天仙境
- + 开平: 世界文化遗产-开平碉楼群、立园、赤坎古镇
- + 顺德: 岭南四大名园之一“清晖园”; 顺德山牌坊
- + 广州: 外观亚运会馆, 网红打卡地-海心桥, 外观广州地标-广州塔



### 膳食

7顿早餐 / 5顿午餐 / 5顿晚餐

- + 温德姆酒店自助餐;
- 乳源农家菜, 瑶家土鸡餐, 香滑豆腐宴, 碉楼风味, 黄鳝饭风味, 顺德私房菜, 烧鸡风味



### 温馨住宿

- + 全程当地5★级酒店



云门山



清晖园

### 第1天 晚餐

新加坡 ✈ 广州 ✈ 韶关

- 乘搭航班飞往广州, 抵达后前往韶关。
- 今晚入住温泉酒店, 赠送泡温泉。(注: 请自带泳衣)

(如果上午抵达广州, 将提供午餐。参观有“小天坛”之称的花都元玄道观参观。续程前往韶关。)

### 第2天 早/午/晚餐

韶关

- 走西京古道, 参观观澜书院。
- 游览云门山自然风景区(含电梯)。云山飞瀑, 相当于五十层楼高度, 站在观光平台上, 可以欣赏云门山无限美景。玻璃桥全长316米, 悬于望君台直通对面山峰, 两峰地势险峻, 中间峡谷横穿。

### 第3天 早/午/晚餐

韶关 ✈ 清远

- 永丰古桥, 人称小赵州桥。
- 英西峰林走廊—这里上千座石灰岩山峰层峦叠嶂, 是广东省最密集的峰林区。峰林脚下山涧纵横, 岩洞与古建筑交相点缀, 是游人探索自然、寻访古迹的理想去处。
- 峰林小镇, 一幅由高山和湖泊构成的巨幅“山水画卷”。
- 自费游览洞天仙境

### 第4天 早/午/晚餐

清远 ✈ 开平

- 立园—集传统园艺、西洋建筑、江南水乡特色于一体, 是中国较为完整的中西结合的名园。
- 自力村碉楼群, 15座风格各异、造型精美、内涵丰富的碉楼, 是开平碉楼兴盛时期的杰出代表。
- 赤坎古镇, 著名的侨乡。赤坎境内保留有大量的华侨建筑, 中西合璧。



赤坎古镇

### 第5天 早/午/晚餐

开平 ✈ 顺德

- 清晖园—岭南四大名园之一, 他是一处始建于明代的古代园林建筑, 现存的建筑主要建于清朝嘉庆年间。
- 顺峰山牌坊, 作为中华第一牌坊, 其规模之大, 造型之雄伟、图案之华丽、石艺之精湛均为国内外罕见。
- 逢简水乡(含游船), 堪称岭南水乡一绝, 有“广东周庄之称”。两岸古屋古树交错分布, 石板街道纵横, 如同世外桃源一般。

### 第6天 早/午餐

顺德 ✈ 广州

- 抵达广州后, 游览花城广场, 外观亚运会馆, 网红打卡地-海心桥, 外观广州地标-广州塔。
- 北京路步行街自由活动。晚餐自理。



广州塔

### 第7天 早餐

广州

- 自由活动。

### 第8天 早餐

广州 ✈ 新加坡

- 依时送往机场, 乘搭豪华客机返回温暖的家园新加坡。希望您与大通旅游渡过一段愉快的假期。

#### 备注:

1. 必加配套@人民币500/成人, 人民币380/儿童(<1.2米): 云门山双程缆车; 洞天仙境(游船+玻璃平台); 宝墨园; 粤式甜品一份
2. 以上行程如有变动, 以当地旅行社最后确认为准。
3. 如果中文行程与英文行程不符, 以中文行程为准。
4. 酒店星级标准参考当地标准。